

Sharing Deepavali Cheer with the Less Fortunate

Sharing Deepavali cheer with the less fortunate has been part of Sports Toto's calendar of charitable events over the years as the company believes that festive seasons are the best of time for reaching out to the underprivileged.

Despite the COVID-19 pandemic, Sports Toto still brought festive cheer to about 50 needy families as well as children from Pusat Jagaan Kanak-Kanak Ceria Bukit Bruang on 16 October 2021.

Sports Toto collaborated with Kelab Bell Belia Tamil Bukit Bruang, Malacca by contributing RM7,500 cash to buy household items for the families.

多多博彩与弱势群体共庆屠妖节

多年来，与弱势群体共庆屠妖节一直都是多多博彩慈善活动中的其中一环，因为该公司相信佳节时期确实是关怀弱势群体的最佳时机。

尽管国内新冠肺炎疫情持续肆虐，多多博彩依然在 2021 年 10 月 16 日，为来自武吉波浪的 50 户亟需家庭，以及 Ceria 儿童福利院的孩童带来佳节欢乐。

多多博彩与马六甲武吉波浪淡米尔青年俱乐部（Kelab Bell Belia Tamil）合作，并拨出总值 7500 令吉的现金，以为这些亟需家庭购买日常用品。